
Protokół Nr IX/24 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 21 listopada 2024 r. 

w godzinach: 1010 – 1231 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8) 

ul. Lubelska 18A 

 

Obecni na sesji: 

 

1. Małgorzata Bartkowicz 

2. Anna Dobrzyńska 

3. Mariusz Goluch 

4. Renata Kapusta 

5. Sylwia Oleszek 

6. Ireneusz Pożak 

7. Teresa Psuj 

8. Sławomir Sugier 

9. Ireneusz Szczuchniak 

10. Artur Szysiak 

11. Joanna Świniarska 

12. Lidia Świniarska 

13. Róża Wojtkowiak-Grodek 

14. Aleksander Woliński 

15. Łukasz Żmuda 

Zaproszeni goście:  

Wójt Gminy Lubartów – Pan Jarosław Budka 

Sekretarz Gminy Lubartów – Pani Justyna Rycuniak; 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska; 

Przedstawicielka Fundacji Inicjatyw Menedżerskich – Pani Monika Kłos;  

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami UG w Lubartowie – 

Pan Jarosław Dobrzyński 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Urzędu 

Gminy Lubartów – Pana Michał Dejko; 

Inspektor ds. kultury, sportu i promocji w Urzędzie Gminy Lubartów – Pan 

Ireneusz Góźdź.  

 

Listy obecności w załączeniu. 

 

 

 



PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram IX Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 21 listopada 2024 r. o godz. 10:00. Informuję Państwa,  

że sesja jest transmitowana, a administratorem danych jest Gmina Lubartów. Pełna 

treść klauzuli informacyjnej została wywieszona na tablicy ogłoszeń przed salą 

konferencyjną, a także na stronie internetowej Gminy Lubartów. 

PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że na sali obrad znajduje się 15 Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otrzymaliście Państwo 

zawiadomienia z proponowanym porządkiem obrad, do którego wprowadziłem kilka 

zmian. Na wniosek Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych, która obradowała 

wczoraj oraz za zgodą Wójta Gminy Lubartów, zdjęte zostały z porządku obrad dwa 

projekty uchwał dotyczące likwidacji SP w Annoborze i przekształcenia SP w Łucce. 

Następnie wprowadziłem do porządku obrad autopoprawką dwa projekty uchwał.  

W Punkcie 14. Porządku obrad znajduje się: 14.Rozpatrzenie projektu i podjęcie 

uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze 

powiatowej nr 1542 L w miejscowości Mieczysławka. 

Natomiast w Punkcie 15. Porządku obrad znajduje się: Rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.   

Zmieniony przeze mnie porządek obrad wyświetla się na tabletach. Czy ktoś  

z Państwa ma uwagi do porządku obrad? Nie widzę uwag. Przejdziemy do 

zatwierdzenia porządku obrad przez głosowanie za pomocą urządzeń do głosowania 

przy jednoczesnym podniesieniu ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem zmienionego przeze mnie 

porządku obrad, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 



Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że porządek 

obrad dzisiejszej sesji został zatwierdzony.  

PUNKT 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji Rady Gminy Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dzisiaj przyjmujemy trzy 

protokoły z poprzednich Sesji Rady Gminy Lubartów – sesji z dnia 23 września 2024 

r. oraz z sesji nadzwyczajnych z dnia 8 października i 7 listopada 2024 r. Protokoły 

są dostępne w Biurze Obsługi Rady oraz wyłożone dzisiaj do wglądu na sali obrad. 

Państwo Radni mogą się z nim zapoznać również za pośrednictwem tabletów. 

Protokoły będziemy przyjmować w oddzielnych głosowaniach.   

 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu z VI Sesji Rady Gminy 

Lubartów?  

 

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do przyjęcia protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z VI Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że protokół  

z VI Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 15. głosami. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu z VII Sesji Rady Gminy 

Lubartów?  

 

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do przyjęcia protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z VII Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że protokół  

z VII Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 15. głosami. 



Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu z VIII Sesji Rady Gminy 

Lubartów?  

 

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do przyjęcia protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z VIII Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że protokół  

z VIII Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 15. głosami. 

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pana Wójta  

o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

Punktu 6.  

PUNKT 6. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Lubartów na lata 2017-2023. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Monikę Kłos 

reprezentującą Fundację Inicjatyw Menedżerskich o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Pani Monika Kłos  przedstawiła Gminny Program Rewitalizacji Gminy Lubartów na 

lata 2017-2023 zgodnie z prezentacją załączoną do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  



Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Lubartów na lata 

2017-2023, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15 głosami za. Rozpoczynamy blok uchwał podatkowych. 

PUNKT 7. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały omówi nam 

Pani Skarbnik Anna Jankowska. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska odczytała projekt uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2025 rok zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2025 

rok, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 



Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za.  

PUNKT 8.  

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie Gminy Lubartów 

na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Ten projekt uchwały również 

omówi nam Pani Skarbnik Anna Jankowska. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 

na terenie Gminy Lubartów na rok 2025 zgodnie z załączaniem do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

Gminy Lubartów na rok 2025, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za.  

PUNKT 9. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – I tutaj również poprosimy 

Panią Skarbnik Annę Jankowską. 



Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska odczytała projekt uchwały  

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia 

wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok, 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za.  

PUNKT 10. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę w tym punkcie  

o omówienie projektu uchwały Pana Michała Dejkę Kierownika Referatu Planowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Pan 

Michał Dejko odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

planu ogólnego gminy Lubartów zgodnie z załącznikiem do protokołu.      

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję. Proszę 

Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  



Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Lubartów, proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za.  

PUNKT 11. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy Gminy Lubartów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pana Ireneusza 

Góździa, inspektora ds. kultury, sportu i promocji w Urzędzie Gminy Lubartów  

o przedstawienie projektu uchwały. 

Inspektor ds. kultury, sportu i promocji w UG Lubartów Pan Ireneusz Góźdź 

przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy 

Gminy Lubartów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 

zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Czy ktoś ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, 

zamykam dyskusję.  

Projekt uchwały opiniowały dwie komisje – Oświatowa i Budżetowa. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju o przedstawienie opinii do 

projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. A teraz proszę 

Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata 

Kapusta – Komisja Oświatowa również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  



Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

Rocznego programu współpracy Gminy Lubartów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za.  

PUNKT 12. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały przedstawi 

nam Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jarosław 

Dobrzyński. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jarosław 

Dobrzyński omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości  

w wyniku podziału nieruchomości zgodnie z załącznikiem do protokołu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Czy ktoś ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, 

zamykam dyskusję. Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa wydała negatywna opinie do tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 2 



 przeciw – 13 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że przeciwko 

podjęciu uchwały było 13. Radnych, dwie osoby głosowały za podjęciem. Uchwała 

nie została podjęta.  

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

PUNKT 13. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały również 

przedstawi nam Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan 

Jarosław Dobrzyński. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jarosław 

Dobrzyński omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości 

spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej zgodnie z załącznikiem 

do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Czy ktoś ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, 

zamykam dyskusję. Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa wydała negatywną opinię do tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej naliczanej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 

technicznej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 0 

 przeciw – 15 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że przeciwko 

podjęciu uchwały było 15. Radnych. Uchwała nie została podjęta.  



PUNKT 14. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji 

przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1542 L w 

miejscowości Mieczysławka. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Oddaję głos Panu Wójtowi  

w tym punkcie. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka  przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1542 L 

w miejscowości Mieczysławka zgodnie z załącznikiem do protokołu.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wstępnej 

lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1542 L w 

miejscowości Mieczysławka, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za. 

PUNKT 15. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Skarbnik  

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, postaram 

się w skrócie omówić projekty uchwał, bo jesteśmy już po czasie. Dwie uchwały 

dotyczące budżetu roku 2024 – zmiana WPF i zmiana uchwały budżetowej. Zacznę 

od uchwały budżetowej i Załącznika nr 1 i zadań własnych. Zmiana na pierwszej 



stronie jest to zmiana kosmetyczna dotycząca zmiany klasyfikacji budżetowej. Macie 

Państwo 120 000 zł na minusie w Dziale Transport i łączność. Następna zmiana  

w Oświacie i wychowaniu – zwiększenie dochodów własnych w kwocie 32 490 zł 

oraz dotacji z budżetu państwa na zadanie realizowane przez Gminę na podstawie 

porozumień z organami administracji rządowej i dotyczą programu ministerialnego 

„Podróże z klasą” –  na kwotę 70 000 zł. Kolejna zmiana w Gospodarce komunalnej 

– zmniejszenie dochodów własnych o kwotę 300 000 zł związane jest z tym, że 

wydłużamy okres realizacji zakupu wyposażenia technicznego do Zakładu Usług 

Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii. 

Przenosimy też 300 000 zł zwrotu z tytułu podatku VAT na rok 2025. Jeżeli chodzi o 

dochody majątkowe – tu kilka zmian. W Oświacie i wychowaniu – jak państwo wiecie 

przetarg na boiska w Łucce-Kolonii i Brzezinach został rozstrzygnięty, niemniej 

jednak zadanie zostanie wydłużone na rok 2025. Jesteśmy w fazie sprawdzania 

ofert, potem podpisanie umowy i rozpoczęcie prac przez wykonawcę. Płatność na 

pewno będzie w przyszłym roku, stąd też 2 000 000 zł z Polskiego Ładu z roku 

bieżącego przenosimy na rok 2025. Kolejna zmiana dotycząca przetargu również 

dofinansowanego z Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład, a dotycząca 

zakupu wyposażenie technicznego dla ZUKiM-u – tam kwota dofinansowania 

wynosiła 3 000 000 zł i również w WPF to zadanie wydłużamy na rok 2025. Płatność 

zapewne też odbędzie się w 2025 r. Jeśli chodzi o zadania zlecone i dochody – tutaj 

kilka kosmetycznych zmian – środki z Funduszu Pomocy w związku z nadaniem 

numeru PESEL obywatelom Ukrainy, środki Funduszu COVID-19 na wypłatę 

świadczeń dla mieszkańców.  

Jeżeli chodzi o wydatki i Załącznik nr 3 i Planowane kwoty dotacji z budżetu 

gminy w roku 2024 – pierwsza zmiana dotyczy zwiększenia dotacji dla instytucji 

kultury – 100 000 zł. To uzupełnienie wniosku na etapie projektowania budżetu. 

Kolejna zmiana dotyczy pozycji nr 3 i uchwały, która była omawiana przed chwilą – 

zwiększenie dotacji dla ZUKiM-u o kwotę 250 000 zł. Kolejna zmian dotyczy dotacji 

dla drugiego zakładu budżetowego – GOSiR-u i zwiększenia o kwotę 100 000 zł 

dotacji do kwoty 800 000 zł na rok 2024. Załącznik nr 4 – zmiany macie Państwo 

wytłuszczone i to pozycje nr 2, 3, 4, 5, 6, 11, 13 i 14 i dotycząc wydatków na zadania 

inwestycyjne. Pozycja nr 2 i 3 to zmiana klasyfikacji budżetowej. Wiersz nr 5 dotyczy 

wniosku wykonawcy tego zadnia – Budowa drogi gminnej nr 103363L na odcinku od 

skrzyżowania z droga powiatową nr 1557L do skrzyżowania z drogą wojewódzką na 

829 w Łucce-Kolonii i wykonawca wystąpił o wydłużenie z przyczyn proceduralnych 

do 3 marca 2025 r. Kolejna zmian dotyczy obecnie realizowanego zadania – Budowy 

dróg gminnych w Skrobowie-Kolonii i Skrobowie i przeniesienia zgodnie ze złożonym 

harmonogramem przez wykonawcę robót PRD – zwiększenia w roku 2024  

i jednocześnie zmniejszenia w roku 2025 o kwotę 554 000 zł. Wiersz nr 11 – budowa 

boisk sportowych przy SP w Łucce-Kolonii i Brzezinach – zdjęcie i przeniesienie na 

rok 2025. Pozycja nr 13 - zdjęcie zadania w związku z brakiem otrzymanego 

dofinansowania na wymianę opraw nieenergooszczędnych na oprawy LED. Wiersz 

nr 14 – również przeniesienie zadania z roku 2024 na rok 2025.  Załącznik nr 5 – 



zestawienie dwóch zakładów budżetowych – ZUKiMu i GOSiR-u. To, jeżeli chodzi 

zmiany w uchwale budżetowej. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15 głosami za. Przechodzimy do Punktu 16. 

PUNKT 16. 

Wolne wnioski i zapytania.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

zgłasza wolne wnioski lub zapytania?    

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Łukasz Żmuda – Panie 

Przewodniczący, Szanowna rado, jak doskonale Państwo wiecie, na dniach rusza 

budowa odcinka drogi ekspresowej S19 na odcinku Lublin-Lubartów-Południe. Dwa 

tygodnie temu zgłosił się do mnie przedstawiciel firmy, która zajmuje się usługami 

geodezyjnymi z prośbą o zorganizowanie spotkań dla mieszkańców nieruchomości, 

których dotyczy ta budowa. Zostały wydrukowane ogłoszenia dla 6 miejscowości  

i bardzo proszę po sesji sołtysów tych miejscowości po odbiór tych ogłoszeń.  

Radny Pan Sławomir Sugier – Panie Wójcie, chciałbym podziękować Panu za 

podjęcie się i podpisanie umowy na budowę drogi w Skrobowie-Kolonii. Dlatego 

dziękuję, bo z jednej strony ta droga graniczy ze Skrobowem, a z drugiej ze 

Skrobowem-Kolonii. Dziękuję i chcę zaznaczyć, że było to robione za poprzedniej 

rady i pieniądze pozyskane.  

 Mam pytanie do Pana Wójta, bo został skończony etap kanalizacji  

w Skrobowie i Skrobowie-Kolonii, i były tam niedoskonałości, bo projekt był z 2015 r. 

Wiele osób pobudowało się później, wiele osób było nieujętych w projekcie. Wiem, że 

te osoby składały wnioski o ich ujęcie. Mam pytanie – dlaczego nie został wykonany 



projekt dla tych ludzi? Tak samo było z Wolą Mieczysławską i Wincentowem. Do 

czego dążę – do 10 grudnia br. są zbierane wnioski z KPO z bardzo dużym 

dofinansowaniem, jeśli chodzi o takie inwestycje, i obawiam się, że znowu nasza 

Gmina zostanie pominięta. Następne pytanie…              

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Panie Radny, może dajmy 

Wójtowi odpowiedzieć na pierwsze pytanie.   

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Chciałbym zapytać – ile nam tych 

wniosków uciekło? Bo nie wiem. Natomiast odnośnie wniosków zbieranych na 

kanalizację – jesteśmy jeszcze na etapie zbierania wniosków. Skąd pan wie, że 

wszyscy już te wnioski złożyli? Tam jest dużo niezgody, nie wiem z czego 

wynikającej. W przyszłym roku założyliśmy, że zrobimy projekt kanalizacji  

w miejscowości Mieczysławka i Wola Lisowska. Później pójdziemy dalej w kierunku 

Wincentowa. Trzeba na to czasu. Będziemy składali wnioski, na będziemy mogli.   

Radny Pan Sławomir Sugier – Mam pytanie, bo pewnie interesuje to całą opinie 

publiczną w gminie Lubartów i nie tylko – co było pretekstem zwolnienia Pani 

Zastępcy Wójta? |najpierw Pan ja reklamował, jako najlepsza przyjaciółkę. Media 

różnie piszą, wolałbym z pierwszych ust.         

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Jeśli mi pan znajdzie takie 

wystąpienie, gdzie napisałem, że to moja najlepsza przyjaciółka, to będę wdzięczny, 

bo nigdy takiego słowa nie użyłem. Odpowiem na to pytanie – w lipcu br. powołałem 

Panią Ewę Zybałę na stanowisko Zastępcy. Współpracowaliśmy ze sobą w Zarządzie 

Powiatu Lubartowskiego i ta współpraca się układała dobrze. Uważałem, że tak 

będzie i teraz, natomiast z czasem przekonałem się, ze dzielą nas pewne rzeczy – 

pogląd, jak powinien wyglądać samorząd, praca Urzędu Gminy i te różnice były nie 

do pogodzenia. Tyle mogę powiedzieć.           

Radny Pan Sławomir Sugier – To jeszcze jedno – prosiłem na ostatniej sesji  

o zaproszenie Starosty Lubartowskiego do naszego samorządu, bo jesteśmy 

radnymi Gminy Lubartów, ale przez nasze miejscowości przebiega bardzo dużo 

infrastruktury powiatowej – dróg powiatowych, chodników itp. Kiedyś, kiedy byłem 

sołtysem, w zwyczaju było, że przed etapem budżetowania na przyszły rok, był 

zapraszany Pan Starosta na komisje, na sesje i wtedy radni zadawali mu pytania, czy 

możemy liczyć na jakąkolwiek współpracę. Jeśli Pan Starosta wyrazi zgodę na taką 

współpracę z Gminą, więc uważam, że my jako Gmina powinniśmy się umieć z nimi, 

z budżetem wspierać. Bardzo proszę Pana Wójta o próbę kontaktu z Panem 

Starostą. Dziękuję.   

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Nie mam wpływu na to, jak odniesie 

się na naszą prośbę Powiat. Jestem w kontakcie z Panem Starostą i to kwestia 

ustalenia terminu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Jeśli nie ma pytań 

lub wolnych wniosków, przechodzimy do ostatniego punktu obrad dzisiejszej sesji. 

 



PUNKT 17. 

Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Wobec wyczerpania  

porządku obrad dzisiejszej sesji, zamykam IX Sesję Rady Gminy Lubartów  

w dniu 21 listopada 2024 r. Dziękuję Państwu za obecność.   

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

/-/ Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

 


